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Protokoll

Tittel Dato

Møte i Breddeidrettskomiteen 17.10.22
Sted Tidsrom Møte nr.

Hangouts/Teams 1930-2230 1
Deltakere møtt Deltakere ikke møtt

Thomas Strøm, Liv Kavli, Ann Jeanette Brevik,
Anneline Holm Tangen, Kenneth Eikenes, Rune
Kristian Hansen

Ann C. Valleraune

Deltakere som meldte frafall

Merknad Referent Ant. sider

Liv / Thomas 2

Sak Referat Ferdig Tidsfrist Ansvarlig
2022.01
.01

Godkjenning av innkallelse
Foreligger det kommentarer til innkallelsen, eller
metoden som ble brukt for å kalle inn til møtet?

X

2022.01
.02

Habilitetsspørsmål
Foreligger omstendigheter som gir grunn til å svekke
tilliten til at en eller flere deltakere ikke vil kunne
behandle en eller flere saker upartisk?

X

2022.01
.03 Leder orienterer

Økonomi / budsjett: Økte kostnader, brems på reiser.
Budsjett neste år uendret
Fra styret

2022.01
.04 Status Skytter Admin (info) - Kenneth

Systemet fungerer, men mye kunne vært gjort av
forbedringer, men Ikke satt av penger til utvikling i
2022.
Plan om statistikkmodul i 2023

2022.01
.05 Status representasjonsutvalget - Ann Jeanette

Ønsker at kun ett system (Rubik) brukes. Gjennomført
Nordisk Trap og feltpistol i Sverige. Skal være
landskamp Bane Pistol, men ikke hørt noe fra svensk
arrangør

2022.01
.06 Status Ungdom - Anneline

Vanskelig uten en pådriver utenfra. Ikke satt dato for
Landsstevne rekrutter. NM neste år: 10 meter i
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Stjørdal for pistol og rifle. 50 m hos Vestre Bærum
Salongskytterlag 17.juni 2023.
Ungdomscup: Oda Løvseth administrerer.
Fordeling gren ungdom:
Pistol: 4%
Rifle: 30%
Leirdue: 12%
Totalt: 5-6% ungdomsandel

2022.01
.07 Status Arrangement - Rune Kristian

Oppsummering etter NM juni/juli Løvenskiold:
-Tilrettelagt felt for para. Får se hvordan den utvikler
seg. Gyda veldig på ballen.
-Restsak etter NM: Hvilke mix-øvelser skal man ha på
programmet; f.eks i NM Silhuett. Må bestemmes i god
tid før NM.
-NM25m/50m 2023: Ørlandet PK
-Luft 2023: Hadde en søknad, Stjørdal, som trakk
søknaden
-Felt 2023: Søknad fra Sandefjord PK/ Porsgrunn PK
som søker om 100.000 kr i støtte for arr. To fysiske
steder.
-Leirdue 2023: Nordisk Trap, ingen søknader, Skeet,
Åsnes kan være aktuell.
Kommentar fra Ann Jeanette: Ønske om første helg i
august for Nordisk Trap.
-NRK har vært i Trøndelag ifm NM-veka 2023

2022.01
.08 Status utdanning - Helene

Sikkerhetskurs - hva gjør vi videre? Se rapporten via
lenken eller i mappe for møtet (BIK-møter-2022).

De fleste klubber har i dag en form for
sikkerhetsopplæring, men dette må formaliseres og
standardiseres. På sikt må man
definere og tydeliggjøre noen punkter gjeldende for
alle grener;
-Utdanning Standplassleder (2024); definere
kompetansekrav, kompetansedefinisjon på
“Idrettskurs”
-Kurslærerkurs; i andre rekke

Rapportering av hendelser: Helt enkel rapportering;
“hva skjer?”, lage statistikk for å se hva som går igjen.
Ikke ønske å straffe noen, men lære av det.

2022.01
.09

Forbundstinget - BIKs forslag til endringer av BIK
Det er etter leders mening behov for en
omstrukturering i forbindelse med forbundstinget
neste år.
Forslaget ligger vedlagt.

2022.01
.10

Forbundstinget - BIKs forslag til endringer av
fellesreglementet
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Dette er spørsmål som er kommet opp i løpet av året
og TK trenger en faglig vurdering om vi skal gå videre
med sakene. Se under for utdypende innhold.

2022.01
.11

Diverse
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2022.01.10 Forbundstinget - BIKs forslag til endringer av fellesreglementet

Her er noen punkter som vi må se på og eventuelt vurdere om vi skal gjøre noe
med. Dette er spørsmål som er kommet opp i løpet av året og TK trenger en faglig
vurdering om vi skal gå videre med sakene. Hvis det ikke er aktuelt lar vi de bare
ligge som de er.TK vil gjerne ha forslag til eventuelle tekster.

1. Deltakelse i flere NM? Spørsmålet dreier seg om egne veteranmesterskap,
foreløpig i rifle.

BIK mener at det skal være “Ett mesterskap og en øvelse”.

2. Tabeller for NM øvelser må spesifiseres slik at «øvelser må grupperes.
Dette for å unngå diskusjon om 40/60 skudd luft er samme øvelse eller to
øvelser. Se også rifle.

BIK: Må tydeliggjøres.

3. Damer i Herreklassen. Leirdue som pistol med åpen klasse og
kvinneklasse? Hva med lagskyting? Se pistol hvor alle er fornøyd.

BIK: Foreslår at dagens praksis fortsetter

4. Utenlandske statsborgere i NM. Skal vi lage åpent Norsk mesterskap?
Hvorfor kan ikke utlendinger delta i finalene? Trenger vi forbud? Hva med
lagdeltakelse? Bosatt over ett år? Eller bare å møte opp til konkurransen.

BIK: Støttes ikke

5. Terminlister. Nye kriterier. I dag er det frister om innlevering i oktober året
før. Trenger vi dette i dagens teknologiske samfunn?

BIK: Foreslår at dagens praksis fortsetter

6. Vi har i dag et regelverk som sier at du kun kan sette rekorder i den klassen
du deltar. Ett unntak fra et par år siden er, juniorer som deltar i utenlandske
konkurranser med kun åpen klasse eller K eller M. Dette er en felle hvis vi gjør
noe, da vi kommer opp i samme problemene som vi gjør med NM klasser.Hvis
dere mener det er greit som det er så er det OK for TK del. Vil bare ha et svar.

BIK: Man setter rekord i klassen man deltar i; altså ingen unntak

7. Auflage ( Stående/sittende skyting med støtte). Vi ønsker, at alle de som
faller utenfor de ordinære klassene, skal få fortsette muligheten til og holde
på med sporten de er så glad i, så lenge som mulig. Vi er ikke ute etter og
erstatte/stjele de tradisjonelle klassene, men det er vi ikke. Vi vil bare
inkluderes. Vi vil bare ut og skyte, konkurrere, treffe møte skyttervenner over
det langstrakte land. Alle kan gå på skytebanen og skyte, og ha det som sin
hobby i sine respektive klubber, men alle kan ikke gå ut og være med på
stevner, da de faller utenfor gruppen som er funksjonsfrisk og SH skyttere.
Man havner rett og slett mellom 2 stoler, og som da flere sier ; " Da mister vi
litt gløden".

Det finnes allerede en for åpen rekrutt, sittende klasse. Kan åpnes for
flere; til “Åpen klasse”, slik at et stort aldersspenn kan delta.
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8. Premieringsregler

I følge Fellesreglementet skal minst ⅓ av deltakerne premieres. Ønsket
endring fra lerdue er at dette endres til at 1/4 av deltakerne i hver klasse skal
premieres.eller at arrangør kan velge å kun premiere maks 3 deltakere i hver
klasse.

Grunnlaget for forslaget som kommer fra leirdue miljøet er at NJFF har innført
dette og at mange klubber sliter med å klare å få overskudd ut av stevnene
som blir arrangert. Premier er en stor del av utgiftene da vi ofte har få
deltakere på stevner og mange klasser. I tillegg har klubben fått økte
kostnader på strøm og andre artikler som blir brukt i dette miljøet ( f.eks
leirduemaskiner, renovasjon osv.)

BIK foreslår heller lavere deltakeravgift og ingen premiering. Klubbene kan selv
velge f.eks ¼ premiering. Dette må imidlertid gå tydelig fram i invitasjonen.

9. Flytte FITASC fra TIK til BIK.

10. Nordisk Trap - kun U i NM (tabell 2)
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